
2013D25143 LIJST VAN VRAGEN 

Nr. Vraag 
1 Kan een overzicht worden gegeven van de ontwikkeling van de 

wachttijd voor de behandeling van scoliose van 2011 tot nu? 
2 Hoeveel mensen ontvangen in 2013 zorgtoeslag? 
3 Zijn de maatregelen uit het zorgakkoord al verwerkt in de 

voorjaarsnota? 
4 Hoe hard is de structurele meevaller van € 100 miljoen in het 

Budgettair Kader Zorg (BKZ), hoe verhoudt deze zich tot de 
tegenvallers die er jarenlang waren? 

5 Welk tijdspad is van toepassing op de overname van taken van het 
College voor zorgverzekeringen (CVZ) naar het Centraal Administra-
tie Kantoor (CAK) of de Sociale Verzekeringsbank (SVB)? 

6 Wanneer en op welke wijze wordt de Kamer geïnformeerd over de 
eerste resultaten van de «zware ambtelijke stuurgroep»1 ten 
aanzien van snellere informatievoorziening over de zorguitgaven? 

7 Hoeveel verzorgingshuizen zullen in 2013 sluiten als gevolg van het 
kabinetsbeleid? 

8 Hoeveel ouderen komen hierdoor op straat te staan? 
9 Hoeveel medewerkers in de intramurale zorg verliezen hierdoor 

hun baan? 
10 Hoeveel minder verzorgingshuisplekken zijn er door zorgkantoren 

ingekocht in 2013? 
11 Hoe hangt het verlagen van de groeiruimte AWBZ samen met de 

overschrijding van het budget voor AWBZ-zorg? 
12 Hoeveel mensen zullen naar verwachting langer thuis blijven 

wonen? Hoeveel langer zullen zij thuis blijven wonen? 
13 Hoe hoog is de eigen bijdrage voor intramurale zorg gemiddeld? 
14 Op welk niveau liggen de kostprijzen van de zorgzwaartepakketten 

momenteel? 
15 Hoe hoog zijn de tarieven, uitgedrukt in percentages van de 

maximumtarieven, waartegen zorgkantoren in 2013 intramurale 
zorg hebben ingekocht? 

16 Hoe verhoudt de hoogte van deze tarieven zich tot de hoogte van 
de tarieven in 2012? 

17 Welke uitvoeringskosten gingen gepaard met het onderbrengen 
van de resterende activiteiten van het Nederlands Vaccin Instituut 
(NVI) met vaccinologietaken van het Rijksinstituut voor Volksge-
zondheid en Milieu (RIVM) en de taken van het Facilitair Bedrijf van 
het RIVM in de tijdelijke uitvoerende projectdirectie Antonie van 
Leeuwenhoek terrein (ALT)? 

18 Ten behoeve waarvan zijn er extra uitgaven op de post subsidies – 
medische ethiek? 

19 Wat is de reden voor de toename op de post subsidies – medische 
ethiek in 2014 en vervolgens weer een afname in 2015? 

20 Wat is de oorzaak van het onjuist opnemen in de ontwerpbegroting 
2013 van de subsidies die worden verleend door het RIVM? 

21 Heeft de overheveling van het budget voor de basisovereenkomst 
tussen het agentschap RIVM en het Universitair Medisch Centrum 
Utrecht (UMCU) naar de coördinerend opdrachtgever in plaats van 
de eigenaar (vanuit artikel 9) gevolgen voor de besluitvormingspro-
cessen binnen het Nationaal Vergiftigingen Informatie Centrum 
(NVIC)? 

22 Wat is de oorzaak van de vertraging die is ontstaan bij de uitvoering 
van het project met het RSV-Vaccin? Waarom wordt gezocht naar 
een nieuwe contractpartner? 
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Nr. Vraag 
23 Kan worden toegelicht wat ten grondslag ligt aan de meerjarig 

schommelende uitgaven binnen de post «Rijksbijdrage 18-«, 
waarbij de geraamde uitgaven met € 22,5 miljoen stijgen in 2014 
en met € 101,8 miljoen dalen in 2017? 

24 Wat is de reden van het niet opnemen van een toelichting op de 
mutaties 1e suppletoire begroting met betrekking tot de toeganke-
lijkheid en betaalbaarheid van zorg (artikel 2)? 

25 Kan worden toegelicht waarom de overboeking van € 4,1 miljoen 
ten aanzien van de exploitatiekosten C2000 naar het ministerie van 
Veiligheid en Justitie als mutatie in de begroting is opgenomen, 
indien het hier geen overschrijding betreft? Indien de mutatie wel 
kan worden aangemerkt als overschrijding, wat ligt hieraan ten 
grondslag? 

26 Op basis van welke «recente inzichten» zijn de uitvoeringskosten 
wanbetalers en onverzekerden meerjarig op een realistischer 
niveau gebracht? 

27 Op basis van welke «recente inzichten» is de ontvangstenraming 
wanbetalers en onverzekerden op een realistischer niveau 
gebracht? 

28 Kunnen de meerjarige mutaties op de uitgavenraming Bijdrage in 
de Kosten van Kortingen (BIKK) nader worden toegelicht? 

29 Wat is de concrete bijdrage die ZonMw levert aan het programma 
Impuls Brede Scholen? 

30 Kan nader worden aangegeven hoe de stijging van de uitgaven aan 
het Caribisch gebied met per saldo € 12,9 miljoen is opgebouwd? 

31 Kunnen de overboekingen van artikel 6 naar artikel 4 ten aanzien 
van de ZonMw-programma’s «Impuls Brede Scholen», sport en 
cultuur, de «Sportimpuls 2013» en het onderzoeksprogramma sport 
nader worden toegelicht? 

32 Welke transitiekosten waren gemoeid met de overheveling van de 
kennis en kunde van DBC-Onderhoud naar de Nederlandse 
Zorgautoriteit (NZa)? Wanneer wordt de overheveling van 
(door)ontwikkeling en het beheer van de dbc-systematiek naar de 
NZa voltooid? 

33 Welk deel (aantal en procentueel) van de werknemers van het 
College bouw zorginstellingen (CBZ) is overgegaan naar TNO? 

34 Kan zowel een overzicht van als toelichting op worden gegeven ten 
aanzien van de genoemde «zestal maatregelen» die zijn genomen 
om de uitgavengroei in Caribisch Nederland te remmen? 

35 Kan worden toegelicht waarom de bijdragen aan medeoverheden 
binnen artikelonderdeel 5.1 tussen 2015 en 2017 fors afnemen? Wat 
heeft dit voor gevolgen voor de bijdragen aan medeoverheden? 

36 Wat is de oorzaak van de afnemende bijdragen aan medeoverhe-
den in de periode 2014–2017 onder artikel 1? Wat heeft dit voor 
gevolgen voor de uiteindelijke bijdragen aan medeoverheden? 

37 Wat is de oorzaak van de lagere bijdrage aan medeoverheden in 
2013 onder artikel 2? 

38 Hoe wordt het met € 0,2 miljoen verhoogde budget voor subsidie 
Dopingbestrijding besteed? Welke concrete resultaten kunnen van 
de verhoging worden verwacht? Wanneer en op welke wijze wordt 
de Kamer hierover geïnformeerd? 

39 In verband met de uitkeringen aan in het Gemeentefonds deelne-
mende gemeenten voor buurtsportcoaches heeft het ministerie van 
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap € 10,9 miljoen overgeboekt naar 
de VWS-begroting. Kan dit bedrag nader worden toegelicht? 
Waarom is niet gekozen voor een gelijke verdeling tussen de 
ministeries? 

40 Kan een overzicht worden gegeven van het aantal topsportevene-
menten die de afgelopen vijf jaar subsidies hebben ontvangen? 
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Nr. Vraag 
41 Kan worden onderbouwd waarom de subsidies voor topsportpro-

gramma’s in het vervolg voor 100 procent worden bevoorschot, 
met inachtneming van het noodzakelijke tegengaan van eventueel 
misbruik van deze subsidies? 

42 Kan een overzicht worden gegeven van de aanspraken op de 
stipendiumregeling in de afgelopen vijf jaar? 

43 Wat verklaart de toename bij de opdrachten op de post zorg- en 
dienstverlening aan verzetsdeelnemers en oorlogsgetroffenen en 
herinnering aan WO-II? 

44 Wat is de oorzaak van het absolute verschil van € 7,5 miljoen dat 
voortkomt uit het in het vervolg uitbetalen van uitkeringsgerechtig-
den in Indonesië in euro’s in plaats van Indonesische rupiah? 

45 Kunnen de meerjarige mutaties binnen artikel 8 nader worden 
toegelicht? 

46 Hoe kan het dat de personele uitgaven kerndepartement stijgen 
terwijl het juist de bedoeling is het aantal ambtenaren te 
verminderen? 

47 Kan een overzicht worden gegeven van het aantal externen en hun 
factuurbedragen die in totaal ter hoogte van € 0,5 miljoen voor de 
projectdirectie ALT zijn gemaakt? 

48 Kan een overzicht worden gegeven van het aantal externen en hun 
factuurbedragen die in totaal ter hoogte van € 0,1 miljoen ten 
behoeve van de Eenheid Secretariaten Medische Tuchtcolleges zijn 
gemaakt? 

49 Kan een overzicht worden gegeven van het aantal externen en hun 
factuurbedragen die in totaal ter hoogte van € 2,1 miljoen in het 
kader van de informatiseringsagenda zijn gemaakt? Kan worden 
toegelicht wat de aard was van deze werkzaamheden? Worden in 
de (nabije) toekomst meer mutaties verwacht? 

50 Welke concrete resultaten zijn geboekt als gevolg van de € 1,5 
miljoen uitgaven aan ICT? 

51 Wat is de aard van de overige mutaties van circa € 4,7 miljoen 
onder de materiële uitgaven van het kerndepartement? 

52 Uit de personele en materiele uitgaven van het Sociaal en Cultureel 
Planbureau (SCP) blijkt dat een desaldering van € 2 miljoen nodig 
is om kosten te maken anticiperend op betalingen door derden. Kan 
deze desaldering nader worden onderbouwd in relatie tot de 
financiële situatie van het SCP? 

53 Welke genoemde «onvermijdelijke knelpunten» worden voor 2013 
concreet voorzien? 

54 Wat veroorzaakt de structureel veronderstelde overschrijding voor 
grensoverschrijdende zorg? 

55 De netto Zvw-uitgaven zijn met € 244 miljoen gedaald. Welke 
gevolgen heeft dit voor de vaststelling van de premiehoogte voor 
de Zorgverzekeringswet (Zvw)? 

56 Waarom wordt de onderschrijding van € 600 miljoen bij de 
geneesmiddelen als structureel aangenomen? 

57 Is er een relatie tussen de onderschrijding bij de geneesmiddelen 
en het aantal voorgeschreven geneesmiddelen? 

58 Is er een relatie tussen de onderschrijding bij de geneesmiddelen 
en het aantal geneesmiddelen dat verstrekt is? 

59 Is er een relatie tussen de onderschrijding bij de geneesmiddelen 
en de financiële positie van de openbare apothekers? 

60 Wat is de oorzaak van de overschrijding van € 218 miljoen in 2013 
op grensoverschrijdende zorg? Is de oorzaak mogelijk beleidsmatig 
en/of autonoom? 
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Nr. Vraag 
61 De raming voor kapitaallasten beschikbaarheidsbijdrage Universi-

tair Medische Centra (UMC’s) met betrekking tot het beschikbare 
kader in 2013 wordt opwaarts bijgesteld. Wat zijn de verwachtingen 
voor de komende jaren? 

62 Kan de aard van de krapte worden toegelicht die de oorzaak is van 
het herijken van de tarieven voor logopedie? 

63 Kan een overzicht worden gegeven van de «verschillende beleids-
matige mutaties» die een onderschrijding van € 1,4 miljoen tot 
gevolg hebben? 

64 De onderschrijding bij de hulpmiddelen wordt veroorzaakt door een 
daling in het volume. Waarom wordt deze daling als structureel 
gezien? 

65 Welke hulpmiddelen naast het incontinentie materiaal zijn er nog 
meer doelmatiger ingekocht? 

66 De overschrijding van € 218 miljoen bij grensoverschrijdende zorg 
wordt structureel verondersteld. Is er inzicht welke patiënten in 
welke landen zorg hebben genoten? Leidt deze overschrijding nog 
tot aanpassingen in het beleid? 

67 Wat is de oorzaak van de niet gerealiseerde besparing op doelmatig 
voorschrijven van medisch specialisten? 

68 De meeropbrengst vermogensinkomensbijtelling (VIB) wordt 
gebruikt ter verzachting van deze maatregel. Hoe ziet die verzach-
ting er uit en hoe wordt deze verdeeld? 

69 Kan nader worden toegelicht wat wordt bedoeld met de uitspraak 
dat kapitaallasten zijn toegenomen vanwege eerder in gebruik 
genomen nieuwe capaciteit? 

70 Wat is de reden dat de recent gesloten zorgafspraken uit het 
zorgakkoord nog niet zijn verwerkt in de meerjarige raming van 
uitgaven? 

71 Waarom wordt er een tariefsverhoging ingevoerd voor de 
logopedie terwijl er sprake was van een overschrijding in de 
logopedie? 

72 Waar wordt de groeitrend in de huisartsenlaboratoria door 
veroorzaakt? 

73 Is het noodzakelijk dat er meer huisartsenlaboratoria opgericht 
worden? 

74 Hoe staat het met de kwaliteit van deze huisartsenlaboratoria? 
75 Is het beleid er niet op gericht om huisartsenlaboratoria te 

concentreren? 
76 Wat is de oorzaak van de overschrijdingen bij de ketenzorg? 
77 Hoe hangt de korting op vervoer van/naar dagbesteding samen met 

de overschrijding van dit budget? 
78 Hoe hangt de overschrijding van de kapitaallasten samen met het 

gestegen percentage van de normatieve huisvestingscomponent? 
79 Hoe kan het dat er sprake is van een onderschrijding van de 

extramurale zorg? Is er minder zorg ingekocht, of is er tegen lagere 
tarieven ingekocht? Wat is het effect hiervan op de zorgverlening? 

80 Waarom krijgen gemeenten een eenmalige, in plaats van een 
structurele, compensatie als gevolg van het extramuraliseren van 
de lage zorgzwaartepakketten? 

81 Welk deel hiervan komt ten laste van de intramurale verpleging en 
verzorging (v&v)? Hoe wordt dit door deze zorgaanbieders 
opgevangen? 

82 Graag een toelichting op de ontwikkeling van de zorgkosten in 
Caribisch Nederland? 

83 Waar komt de € 17 miljoen extra opbrengst van de vermogensinko-
mensbijtelling vandaan? Worden er meer mensen kaalgeplukt of 
worden mensen nog harder kaalgeplukt? 
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Nr. Vraag 
84 Kan uiteengezet worden waar de € 17 miljoen ter verzachting van 

de vermogensinkomensbijtelling precies naartoe gaat?
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De voorzitter van de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en 
Sport,
Neppérus 

De griffier van de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en 
Sport,
Teunissen
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